
Or.V.0062- 60 / 07

Protokół Nr 60/07
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 8 listopada 2007 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 8 listopada
2007  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

2.Podpisanie  postanowienia  o  zaliczenie  do  kategorii  drogi
powiatowej  drogi  wewnętrznej  na  odcinku  od  drogi
powiatowej nr 1278B do drogi nr 1443B przed wsią Nietupa,
zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu Sokólskiego (148/07).

3.Podpisanie  postanowienia  o  pozbawienie  kategorii  drogi
powiatowej  drogi  nr  1278B  na  odcinku  Grzybowszczyzna
Stara – Leszczany do drogi powiatowej nr 1443B zgodnie z
wnioskiem Zarządu Powiatu Sokólskiego (149/07).

4.Rozpatrzenie  pisma  złożonego  przez  Radę  Sołecką  wsi
Dąbrówki w sprawie ułożenia chodnika.

5.Podpisanie 2 pism do Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Podlaskiego dotyczących przesłania opinii w sprawie:

- zaliczenia do kategorii drogi powiatowej ulicy Sokołowskiej
w Łapach,

-  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2344B  ulicy
Pięknej w Łapach oraz nr 2344B ulicy Bociańskiej w Łapach.

6.Zapoznanie się z pismem Burmistrza Supraśla o ujęcie w planie
na 2008 rok remontu ulicy Cieliczańskiej w Supraślu.

7.Podpisanie  wystąpień  do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  i
Zarządów sąsiednich powiatów w sprawie wyrażenia opinii o
pozbawienie kategorii drogi powiatowej drogi do Machnacza.

8.Udzielenie odpowiedzi na wystąpienia Radnego Powiatu Pana
Wojciecha  Bukłaha  odnośnie  wydatków  na  dokumentacje
projektowe.

9.Podjęcie  decyzji  w  sprawie  określenia  maksymalnej  kwoty
nabycia  działki  położonej  w  Zabłudowie  z  przeznaczeniem
pod pas drogowy ul. Św. Rocha w Zabłudowie.

10.Rozpatrzenie dwóch wniosków Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku o wprowadzenie zmian w budżecie Powiatu na
2007 rok.



11.Podpisanie  umowy  z  SP  ZOZ  w Łapach  na  dofinansowanie
przedsięwzięcia p.n. „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej
w budynku Szpitala.”

12.Spotkanie  z  Burmistrzem  Łap  Panem  Romanem  Czepe,  w
sprawie  uzgodnienia  propozycji  zgłaszanych  przez  Zarząd
Powiatu Białostockiego do ZPORR.

13.Przyjęcie  Informacji  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  w sprawie zbycia  działki  nr  1265 położonej
przy ul. Nowej i Głównej w Łapach.

14.Podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  w  sprawie
potwierdzenia  prawa  własności  na  rzecz  Powiatu
Białostockiego w stosunku  do  nieruchomości  stanowiących
mienie powiatowe.

15.Udzielenie  pełnomocnictwa  Radcy  Prawnemu  P.  Hannie
Nikitiuk  do  reprezentowania  interesów  Powiatu
Białostockiego przed instancjami sądowymi.

16.Rozpatrzenie  3  wniosków  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego w sprawie wprowadzenia zmian w
budżecie Powiatu na 2007 rok.

17.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego
wymiaru  zajęć  indywidualnego  nauczania  i  wychowania
(150/07).

18.Zapoznanie się z wnioskami i opiniami Komisji Infrastruktury
Technicznej.

19.Zapoznanie się z wyjaśnieniem Dyrektora Powiatowej Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej odnośnie wystąpienia Radnej
Powiatu co  do częstotliwości  wizyt  pracowników Poradni  w
Zespole Szkół w Kleosinie.

20.Akceptacja  materiałów  kierowanych  pod  obrady  XIII  Sesji
Rady Powiatu:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  diet  przysługujących
Radnym Powiatu Białostockiego,

b) projekt uchwały RPB w sprawie przyjęcia sprawozdania z
działalności Komisji Statutowej,

c) projekt uchwały RPB w sprawie powiadomienia Skarbnika
Powiatu  Białostockiego  o  obowiązku  złożenia  oświadczenia
lustracyjnego,

d) projekt uchwały RPB w sprawie powiadomienia Sekretarza
Powiatu  Białostockiego  o  obowiązku  złożenia  oświadczenia
lustracyjnego. 

21.Przedstawienie przez Skarbnika Powiatu prognozy wydatków i
dochodów budżetu na rok 2008.

22.Spotkanie  z  Burmistrzem  Zabłudowa  Panem  Jackiem
Lulewiczem  i  omówienie  propozycji  Zarządu  Powiatu
Białostockiego do ZRPO. 
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23.Podpisanie pism przewodnich i aneksów do umowy zawartej z
PSSON START i porozumień z miastem Białystok w sprawie
finansowania WTZ w Ogrodniczkach.

24.Przyjęcie informacji  Dyrektora PCPR dotyczących organizacji
pracy w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.

25.Przyjęcie  informacji  o  wynikach  kontroli  przeprowadzonej
przez pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Domu Pomocy Społecznej w Uhowie.

26.Podpisanie  pisma  przewodniego  oraz  aneksu  do  umowy
zawartej  ze  Stowarzyszeniem  Osób  Niepełnosprawnych
„Razem”  w  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  finansowania
działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej.

27.Rozpatrzenie wniosku Dyrektora PCPR o dokonanie zmian w
budżecie Powiatu na 2007 rok.

28.Zapoznanie  się  z  pismem Powiatowego Inspektora Nadzoru
Budowlanego w Białymstoku odnośnie zabudowań na działce
nr  948/1  w  Ogrodniczkach  użytkowanych  przez  Warsztaty
Terapii Zajęciowej. 

29.Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian w budżecie  Powiatu na
2007 rok (151/07).

30.Podjęcie  uchwał w sprawie upoważnienia Dyrektorów DPS w
Jałówce  i  Czerewkach  do  zaciągania  zobowiązań  z  tytułu
umów,  których  realizacja  jest  niezbędna  dla  zapewnienia
ciągłości działania jednostki i termin zapłaty upływa w 2008
roku (152/07; 153/07).

31.Podpisanie  umowy  z  Powiatową  Poradnią  Psychologiczno  –
Pedagogiczną w Białymstoku w sprawie działalności punktów
konsultacyjnych  w  ramach  Programu  „Zero  tolerancji  dla
przemocy w szkole” w Gródku i Juchnowcu Dolnym.

32.Podpisanie  umowy  z  Powiatową  Poradnią  Psychologiczno  –
Pedagogiczną  w  Łapach  w  sprawie  działalności  punktu
konsultacyjnego  w  Zawadach  w  ramach  Programu  „Zero
tolerancji dla przemocy w szkole”.

33.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 59/07 z dnia 30 października 2007 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2 i 3

Podpisanie  postanowienia  o  zaliczenie  do  kategorii  drogi
powiatowej drogi wewnętrznej na odcinku od drogi powiatowej nr 1278B
do drogi  nr 1443B przed wsią Nietupa, zgodnie z wnioskiem Zarządu
Powiatu Sokólskiego (148/07).
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Podpisanie  postanowienia  o  pozbawienie  kategorii  drogi
powiatowej  drogi  nr  1278B  na  odcinku  Grzybowszczyzna  Stara  –
Leszczany do drogi powiatowej nr 1443B zgodnie z wnioskiem Zarządu
Powiatu Sokólskiego (149/07).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem  postanowienia  o  zaliczenie  do  kategorii  drogi  powiatowej  drogi
wewnętrznej ma odcinku od drogi powiatowej nr 1278B do drogi nr 1443B przed
wsią Nietupa /zał. nr 2/ oraz projektem postanowienia o pozbawieniu kategorii
drogi powiatowej drogi nr 1278B na odcinku Grzybowszczyzna Stara – Leszczany
do  drogi powiatowej nr 1443B /zał. nr 3/ zgodnie z wnioskami Zarządu Powiatu
Sokólskiego. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedstawił zebranym szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął
postanowienie  nr  148/07  z  dnia  8  listopada  2007  roku  w  sprawie
zaliczenia do kategorii  dróg powiatowych drogi  wewnętrznej będącej
we władaniu Gminy Krynki na odcinku od drogi powiatowej nr 1278B do
drogi 1443B przed wsią Nietupa /zał. nr 4/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie podjął postanowienie
nr 149/07 z dnia 8 listopada 2007 roku w sprawie pozbawienia kategorii
drogi  powiatowej  nr  1278B  na  odcinku  Grzybowszczyzna  Stara  -
Leszczany do drogi powiatowej nr 1443B /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

   
Ad. 4

Rozpatrzenie pisma złożonego przez Radę Sołecką wsi Dąbrówki w
sprawie ułożenia chodnika.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych  o  potrzebie  rozpatrzenia  pisma  złożonego  przez  Radę  Sołecką  wsi
Dąbrówki w sprawie ułożenia chodnika /zał. nr 6/. 

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski,  wyjaśnił  zebranym, iż  „Rada Sołecka wsi  Dąbrówki  wystąpiła  do
Burmistrza Wasilkowa, z prośbą o ułożenie chodnika przy ulicy, na odcinku od
posesji nr 80 do posesji nr 97/1. Należy to do ciągu drogi powiatowej. W związku
z tym Burmistrz wystosował pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
w  załączeniu,  którego  przesłyła  kopię  pisma  mieszkańców  wsi  Dąbrówki  z
informacją,  że Urząd Miejski w Wasilkowie popiera wniosek mieszkańców wsi i
jednocześnie deklaruje wsparcie finansowe przedmiotowej inwestycji. Powiatowy
Zarząd Dróg w Białymstoku zapoznał się z ww. tematem. Ustalono jaką długość
miałby ww. chodnik oraz jakie należy podjąć działania by go ułożyć. Brak jest
koniecznej  do  tego  dokumentacji  technicznej,  będzie  należało  wykupić  część
działek  prywatnych,  przeprowadzić  stosowne   podziały  geodezyjne,  uzyskać
decyzję o ustaleniu lokalizacji drogi oraz pozwolenia na budowę. Cały koszt ww.
inwestycji  będzie  wynosił  około  300 000  złotych.  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w
Białymstoku,  w  związku  z  tym wystąpił  z  prośbą  do  Burmistrza  Wasilkowa  o
rozważenie w jakiej kwocie może dofinansować ww. inwestycje. Jednocześnie PZD
w Białymstoku, poinformowało Burmistrza Wasilkowa, iż to nie w gestii PZD jest
wprowadzanie od planu inwestycji ww. zadania. W chwili obecnej nie wpłynęła
jeszcze  odpowiedz  z  Wasilkowa,  ale  PZD  chciałby  poinformować  o
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podejmowanych działaniach Zarząd Powiatu Białostockiego.”

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zauważył, iż  „warto
byłoby  stopniowo  realizować  ww.  zadanie.  Najpierw  należałoby  opracować
konieczną  dokumentację  techniczną.  W  związku  z  tym  należy  zwrócić  się  z
prośbą do Burmistrza Wasilkowa o dofinansowanie w połowie opracowania ww.
dokumentacji.”

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu  się  z  ww. sprawą
postanowił  upoważnić  Pana  Marka  Jędrzejewskiego  –  Dyrektora
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  podjęcie  rozmów  z
Burmistrzem  Wasilkowa  w  kwestii  opracowania  dokumentacji
technicznej związanej z ułożeniem ww. chodnika we wsi Dąbrówki.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
umieszczenie  ww.  inwestycji  w  przyszłym roku  w ramach  opracowań
dokumentacji przyszłościowej.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Podpisanie  2  pism  do  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa
Podlaskiego dotyczących przesłania opinii w sprawie:

-  zaliczenia  do  kategorii  drogi  powiatowej  ulicy
Sokołowskiej w Łapach,

-  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2344B
ulicy Pięknej w Łapach oraz nr 2344B ulicy Bociańskiej
w Łapach.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekty  dwóch  pism  do  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa  Podlaskiego
dotyczących przesłania opinii w sprawie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej
ulicy  Sokołowskiej  w  Łapach  oraz  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr
2344B ulicy Pięknej w Łapach oraz nr 2344B ulicy Bociańskiej w Łapach /zał. nr
7/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przypomniał zebranym, iż na XII Sesji Rady Powiatu Białostockiego
zostały podjęte przez Radę uchwały dotyczące ww. spraw, jednocześnie zostały
podjęte uchwały w ww. kwestii  przez Radę Miejską w Łapach. W międzyczasie
wpłynęły  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  opinie  sąsiednich
powiatów  dotyczące  ww.  sprawy.  Opinie  te  należy  przesłać  do  Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego po to by Urząd mógł wydać opinię w
ww. sprawie. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pism, upoważniając do ich podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8 - 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Supraśla o ujęcie w planie na
2008 rok remontu ulicy Cieliczańskiej w Supraślu.
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Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
pismem Burmistrza Supraśla w sprawie ujęcia w planie na 2008 rok remontu ulicy
Cieliczańskiej w Supraślu /zał. nr 10/.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśnił
zebranym,  iż  podczas  jednego  ze  spotkań  z  Burmistrzem Supraśla,  Burmistrz
zaproponował by w momencie gdy Zarząd Powiatu będzie szykował projekty do
dofinansowania ze środków Unii Europejskiej, Burmistrz zadeklarował, iż poniesie
cały koszt wkładu własnego do ww. projektów obejmujących ulicę Ciołkowskiego
w  Grabówce  oraz  przejście  przez  miejscowość  Ogrodniczki,  w  zamian  za  to
Zarząd Powiatu uwzględni zadanie polegające na remoncie ulicy Cieliczańskiej na
odcinku od ulicy 11-go listopada do ulicy Nowy Świat w roku 2008.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zauważył, że nie wynika to wprost z treści rozpatrywanego pisma.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  treścią  ww.
pisma  oraz  wyjaśnieniami  Wicestarosty  Powiatu  Białostockiego
postanowił  skierować  ww.  sprawę  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku celem uzyskania wyjaśnień związanych z pismem i kwestią
finansowania poszczególnych zadań.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Podpisanie  wystąpień  do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  i
Zarządów  sąsiednich  powiatów  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
pozbawienie kategorii drogi powiatowej drogi do Machnacza.

 Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił Członkom
Zarządu wystąpienia do Burmistrza Czarnej Białostockiej i Zarządów sąsiednich
powiatów w sprawie wyrażenia opinii o pozbawienie kategorii drogi powiatowej
drogi do Machnacza /zał. nr 11/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedstawił zebranym szczegóły dotyczące ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  wystąpień  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 12 - 18/.

 Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Udzielenie  odpowiedzi  na  wystąpienia  Radnego  Powiatu  Pana
Wojciecha Bukłaha odnośnie wydatków na dokumentacje projektowe.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
potrzebą udzielenia odpowiedzi na wystąpienia Radnego Powiatu Pana Wojciecha
Bukłaha odnośnie wydatków na dokumentacje projektowe /zał. nr 19/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski, przedstawił zebranym szczegóły dotyczące ww. sprawy. Wyjaśnił, że
na XII Sesji Rady Powiatu Białostockiego Rady Pan Wojciech Buklaha zwrócił się z
prośbą do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg by przedstawił szczegółowy spis
inwestycji  w  stosunku  do  których  są  opracowywane  dokumentacje
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przyszłościowe.  W  związku  z  tym,  przedłożony  został  Zarządowi  Powiatu
Białostockiego dokładny spis, o który prosił Radny.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  zobowiązując  do  przygotowania  pisma
przewodniego  do  ww.  zestawienia  Pana  Marka  Jędrzejewskiego  –
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w Białymstoku.  Do  podpisania
ww.  pisma  przewodniego  upoważniono  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Podjęcie decyzji w sprawie określenia maksymalnej kwoty nabycia
działki położonej w Zabłudowie z przeznaczeniem pod pas drogowy ul.
Św. Rocha w Zabłudowie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
potrzebą  podjęcia  decyzji  w  sprawie  określenia  maksymalnej  kwoty  nabycia
działki położonej w Zabłudowie z przeznaczeniem pod pas drogowy ul. Św. Rocha
w Zabłudowie /zał. nr 20/.

Wyjaśnienia  dotyczące  ww.  sprawy  przedłożył  Pan Marek  Jędrzejewski  –
Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg  w Białymstoku.  Przypomniał,  iż  „w 2000
roku wspólnie z Gminą Zabłudów realizowana była przebudowa ulicy Św. Rocha w
Zabłudowie.  Wydawało  się,  że  Powiat  dysponuje  wszystkimi  potrzebnymi
gruntami by zrealizować tą inwestycje. Inwestycja została skończona. Po sześciu
latach  właściciel  jednej  z  działek  przy  ulicy  Św.  Rocha  w  Zabłudowie,  chciał
postawić na niej dom, przy wyznaczaniu granic działki okazało się, że częściowo
przebiega ona po chodniku przy jezdni ulicy Św. Rocha. W sierpniu 2006 roku
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku wystąpił do właściciela działki z prośbą o
spotkanie  celem  wyjaśnienia  zaistniałej  sytuacji.  Nastąpił  podział  geodezyjny
działki. W 2007 roku rzeczoznawca majątkowy wycenił ww. działkę o powierzchni
72  m2  powstałą  w  wyniku  podziału  na  około  2 000  złotych.  Z  tą  wyceną  nie
zgodził  się  właściciel  działki.  Zwrócono  się  o  ponowną  wycenę  ww.  działki  i
okazało się, że po trzech miesiącach wartość działki wzrosła do 2 867 złotych.
Właściciel  działki  ponownie wniósł  uwagi  do ceny jaką zaproponowano mu za
grunt. Rzeczoznawca wycenił m2 działki na kwotę około 39 złotych, zaś właściciel
działki na 100 złotych.” 

  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  postanowił,  że
maksymalna kwota za jaką może nabyć działkę położoną w Zabłudowie z
przeznaczeniem pod pas drogowy ul. Św. Rocha w Zabłudowie to kwota
do 70 złotych za m2  ww. działki czyli kwotę około 5 140 złotych za całą
wydzieloną działkę.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Rozpatrzenie  dwóch  wniosków  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku o wprowadzenie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu dwa wnioski Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o wprowadzenie
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 21 - 22/. 
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Wyjaśnienia  w  powyższej  kwestii  przedłożył  zebranym  Pan  Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. Wyjaśnił, że
pierwszy wniosek dotyczy kwoty 17 160 złotych przeznaczonych na remont drogi
powiatowej na odcinku przejście przez m. Hryniewicze. Drugi  wniosek dotyczy
zmian w planie wydatków Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w rozdziale
60014 z przeznaczeniem na wykonanie remontu nawierzchni bitumicznej drogi
powiatowej Choroszcz – Baciuty na odcinku od km 5 – 120 do km 5 – 246.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. wniosków, kierując je do Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  w  najbliższych  projektach  odpowiednio
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  oraz  uchwały  Zarządu  Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na
2007 rok.

Ponadto Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, poinformował
o  konieczności  prowadzenia  systemu  ewidencyjnego  dróg.  Jest  to  obowiązek
ustawowy powiatu. Koszt tego przedsięwzięcia to około 800 000 złotych.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  po  wysłuchaniu
wyjaśnień Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zauważył iż w
ww.  kwestii  należy  skonsultować  się  z  Dyrektorem  Powiatowego  Ośrodka
Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 11

Podpisanie  umowy  z  SP  ZOZ  w  Łapach  na  dofinansowanie
przedsięwzięcia p.n. „Wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w budynku
Szpitala.”

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  umowy  z  SP  ZOZ  w  Łapach  na  dofinansowanie
przedsięwzięcia  p.n.  „Wymiana  stolarki  okiennej  i  drzwiowej  w  budynku
Szpitala.” /zał. nr 23/.

Szczegóły  ww.  kwestii  przedstawiła  Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik
Wydziału Rolnictwa i Środowiska.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  umowy  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusz  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 24/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska.

Ad. 12

Spotkanie z Burmistrzem Łap Panem Romanem Czepe, w sprawie
uzgodnienia  propozycji  zgłaszanych  przez  Zarząd  Powiatu
Białostockiego do ZPRO.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Romana Czepe – Burmistrza
Łap. Pana Stanisława Ryszarda Roszkowskiego – Zastępcę Burmistrza Łap oraz
Panią Urszulę Jabłońską – Sekretarza Gminy Łapy. Poinformował, że „spotkanie to
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ma duże znaczenie dla Zarządu Powiatu Białostockiego w związku z ogłoszeniem
terminu naboru wniosków do ZPORR, podjęciem decyzji w sprawie nieruchomości
położonych pomiędzy ulicą Główną a Nową oraz budynku po byłym Banku.”

Pan Roman Czepe – Burmistrz Łap poinformował, iż  „zdjęta została z ww.
programu droga z Kleosina do Białegostoku, remont tej drogi znacznie ułatwiłby
komunikację Łap z Białymstokiem.”

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adama Kamiński, zauważył, że
„warto by było żeby Rada Powiatu Białostockiego podjęła uchwałę popierającą
remont ww. drogi  i stanowisko Gminy Łapy w tej sprawie. Zdjęcie tej inwestycji
spowodowało  to,  że  na  terenie  Powiatu  Białostockiego  nie  będą  prowadzone
żadne działania z listy indykatywnej. Poinformował, że zgodnie z wcześniejszymi
ustaleniami pomiędzy Burmistrzem a Zarządem Powiatu Białostockiego Gmina
będzie  składała  wnioski  dotyczące  dróg  gminnych  i  powiatowej  Łapy  –  Łapy
Szołajdy na terenie Gminy. W związku z tym należałoby podjąć kroki formalne by
Gmina mogła ubiegać się o dotację na remont ww. drogi.”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił, że „inwestycja ta to koszt około 10 000 000 złotych, jest to
droga długości około 6 kilometrów.”

Burmistrz Łap, zauważył, że najlepiej byłoby gdyby wnioski o dotacje na
drogi powiatowe składały gminy, Powiat powinien składać wnioski  tylko w tym
przypadku, gdy gmina nie będzie chciała go złożyć.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego zapytał o kwestię wkładu własnego do
projektów zgłaszanych do ZOPRR. 

Pan Roman Czepe wyjaśnił, że wkład ten dla Gminy wynosi 15%, a nie tak
jak dla Powiatu 30%.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował,  że  „Zarząd  Powiatu
Białostockiego postanowił wracać do algorytmu, jednocześnie w wyniku rozmów
z przedstawicielami pozostałych gmin ustalono,  że Powiat  będzie przekazywał
Gminom 50% kwoty na wkład własny, by nie wyczerpywać kwoty przypadającej
według algorytmu na inwestycje na terenie danej gminy.”

Burmistrz  Łap,  zgodził  się z  taką propozycja.  Zwrócił  się jednocześnie  z
prośbą do Zarządu Powiatu Białostockiego o przeanalizowanie założeń algorytmu.

Pan  Adama  Kamiński  poinformował,  że  do  algorytmu  jest  planowane
wprowadzenie kryterium dochodowości gminy czyli tego jaki dochód z podatku od
osób fizycznych wpływa z danej gminy do budżetu Powiatu.

Pan Roman Czepe,  potwierdził,  fakt  że  Gmina  zgłosi  ww.  inwestycję  do
ZOPRR.

Pan Wiesław Pusz, zauważył że w związku z tym Rady zarówno Gminy jak i
Powiatu  muszą  podjąć  odpowiednie  działania.  Poinformował  zebranych  o
negocjacjach prowadzonych z „Bankiem oraz o tym, że Powiat dąży do tego by
jak najszybciej przekazać ww. budynek Gminie.”

Burmistrz  Łap  –  Pan  Roman  Czepe,  ponadto  zwrócił  się  do  Członków
Zarządu z prośbą o to by w umowach dotyczących ulic Nilskiego – Łapińskiego i 3
Maja, została zawarta klauzula, która uniemożliwiłaby dla Powiatu dochodzenia
roszczeń o nakłady, dodał, iż ma świadomość, że działanie takie nie jest intencją
Powiatu, ale prawnicy pracujący w Urzędzie Gminy kładą na ten zapis szczególny
nacisk. 
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Pan Wiesław Pusz,  po zasięgnięciu  opinii  pozostałych Członków Zarządu
Powiatu oraz Pana Marka Jędrzejewskiego stwierdził,  że nie widzi przeszkód by
taki zapis został zamieszczony.

Burmistrz Łap zwrócił się z jeszcze jednym wnioskiem, by w porozumieniu
dotyczącym ulicy  Warszawskiej  w  Łapach  zastąpiono  wyraz  „zarząd”  w  zwrot
„wziąć w utrzymanie”, gdyż zarząd ww. drogą jest praktycznie niemożliwy, droga
ta nie jest faktycznie wytyczona. Gmina wyraża jedynie chęć przejęcia ww. drogi
w zimowe i letnie utrzymanie łącznie z kwestią oznakowania drogi.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował zmianę w treści
ww. porozumienia zgłoszoną przez Pana Romana Czepe – Burmistrza Łap.   

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  propozycjami
zgłoszonymi przez Burmistrza Łap do zgłoszenia w ramach ZPORR.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Przyjęcie Informacji Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości
w sprawie zbycia działki nr 1265 położonej przy ul. Nowej i Głównej w
Łapach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
informację Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w sprawie zbycia działki
nr  1265 położonej  ulicy  Nowej  i  Głównej  w Łapach /zał.  nr  25/.  Poinformował
jednocześnie,  że  Zarząd  jest  jak  najbardziej  zainteresowany  zakończeniem tej
sprawy w roku 2007.

Burmistrz  Łap  –  Pan  Roman  Czepe,  stwierdził  iż  informacja  ta  jest  w
zupełności wystarczająca dla Urzędu Gminy oraz, że w związku z ww. informacją
zostaną podjęte przez Urząd właściwe działania formalne.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  przyjął  do  wiadomości  ww.
informację, upoważniając do podpisania pisma z nią związanego Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 26/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 14

Podpisanie  wniosku  do  Wojewody  Podlaskiego  w  sprawie
potwierdzenia  prawa  własności  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego  w
stosunku do nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosku do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności na rzecz Powiatu Białostockiego, w stosunku do nieruchomości zajętych
pod  drogi  powiatowe  położonych  na  terenie  gminy  Supraśl,  obręb  Supraśl,
oznaczonych numerami: 166/4 o powierzchni 0,3827 ha; 166/12 o powierzchni
0,5386 ha; 166/13 o powierzchni 2,0800 ha; 166/14 o powierzchni 0,4598 ha;
166/15  o  powierzchni  0,0601  ha;  166/16  o  powierzchni  0,1348  ha;  482/8  o
powierzchni 8,8177 ha; 562/7 o powierzchni 1,8785 ha. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
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Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Panią  Barbarę  Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 15

Udzielenie pełnomocnictwa Radcy Prawnemu P. Hannie Nikitiuk do
reprezentowania  interesów  Powiatu  Białostockiego  przed  instancjami
sądowymi.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
potrzebą udzielenia pełnomocnictwa Radcy Prawnemu Pani  Hannie Nikitiuk  do
reprezentowania interesów Powiatu Białostockiego przed instancjami sądowymi. 

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożyła Pani Anna Szczepańska –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww. upoważnienia, które zostało podpisane przez wszystkich obecnych
Członków Zarządu Powiatu Białostockiego/zał. nr 28/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Hannie Nikitiuk.

Ad. 16

Rozpatrzenie  3  wniosków  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie
Powiatu na 2007 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
trzy wnioski Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 29 - 31/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniał
zebranym,  iż  „pierwszy  z  wniosków  dotyczy  przyjęcia  dotacji  celowej  na
realizację  bieżących  zadań  własnych  powiatu  z  przeznaczeniem  na
dofinansowanie  działalności  punktów  konsultacyjnych  organizowanych  w
szkołach przez publiczne poradnie psychologiczno – pedagogiczne, drugi wniosek
dotyczy zwiększenia dotacji celowej dla Powiatu Białostockiego z przeznaczeniem
na wypłatę stypendiów dla uczniów pochodzących z rodziny byłych pracowników
państwowych  gospodarstw  rolnych,  wniosek  trzeci  dotyczy  zwiększenia  przez
Wojewodę środków o kwotę 480 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie prac
komisji  egzaminacyjnych  powołanych  do  rozpatrzenia  wniosków  nauczycieli  o
awans nauczyciela mianowanego.” 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski kierując je do Pani Marii Borodziuk celem ujęcia w najbliższym
projekcie uchwały Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w
budżecie Powiatu na 2007 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 17
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  wymiaru
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zajęć indywidualnego nauczania i wychowania (150/07).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  wymiaru  zajęć
indywidualnego nauczania i wychowania /zał. nr 32/.

Sekretarz  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Anna  Szczepańska  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
150/07 z dnia 8 listopada 2007 roku w sprawie określenia tygodniowego
wymiaru zajęć indywidualnego nauczania i wychowania /zał. nr 33/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Zapoznanie  się  z  wnioskami  i  opiniami  Komisji  Infrastruktury
Technicznej.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskami  i  opiniami  z
posiedzeń następujących komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego:

 Komisji Infrastruktury Technicznej w dniu 4 października 2007 roku /zał. nr 34/,

 Komisji Infrastruktury Technicznej w dniu 22 października 2007 roku /zał. nr
35/, 

 Komisji Budżetu i Finansów w dniu 25 października 2007 roku /zał. nr 36/.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się  z  wnioskami i
opiniami Komisji stałych RPB.

Ad. 19

Zapoznanie  się  z  wyjaśnieniem  Dyrektora  Powiatowej  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej  odnośnie wystąpienia Radnej  Powiatu
co  do  częstotliwości  wizyt  pracowników  Poradni  w  Zespole  Szkół  w
Kleosinie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wyjaśnieniami  Dyrektora  Powiatowej  Poradni  Psychologiczno  –  Pedagogicznej
odnośnie  wystąpienia  Radnej  Powiatu  co  do  częstotliwości  wizyt  pracowników
Poradni w Zespole Szkół w Kleosinie /zał. nr 37/. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  treścią  ww.
wyjaśnienia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 20

Akceptacja  materiałów  kierowanych  pod  obrady  XIII  Sesji  Rady
Powiatu:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  diet  przysługujących
Radnym Powiatu Białostockiego,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie diet przysługujących
Radnym Powiatu Białostockiego /zał. nr 38/.
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Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie diet  przysługujących
Radnym  Powiatu  Białostockiego,  kierując  go  pod  obrady  wszystkich
komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego celem zaopiniowania oraz
pod obrady XIII Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

b) projekt uchwały RPB w sprawie powiadomienia Skarbnika
Powiatu Białostockiego o obowiązku złożenia  oświadczenia
lustracyjnego,

c) projekt uchwały RPB w sprawie powiadomienia Sekretarza
Powiatu Białostockiego o obowiązku złożenia  oświadczenia
lustracyjnego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektami  uchwał  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  powiadomienia
Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  oraz  Sekretarza  Powiatu  Białostockiego  o
obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego /zał. nr 39 i 40/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
projekty uchwał Rady Powiatu Białostockiego w sprawie powiadomienia
Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  o  obowiązku złożenia  oświadczenia
lustracyjnego  oraz  w  sprawie  powiadomienia  Sekretarza  Powiatu
Białostockiego  o  obowiązku  złożenia  oświadczenia  lustracyjnego,
kierując  je  pod obrady XIII  Sesji  Rady Powiatu Białostockiego,  celem
uchwalenia. 

Ad. 21

Przedstawienie  przez  Skarbnika  Powiatu  prognozy  wydatków  i
dochodów budżetu na rok 2008.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  przedstawiła
zebranym prognozę dochodów budżetu na 2008 rok.

  Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. wyjaśnieniami.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 22

Spotkanie  z  Burmistrzem  Zabłudowa  i  omówienie  propozycji
Zarządu Powiatu Białostockiego do ZPORR. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłego
na  spotkanie  z  Zarządem  Powiatu  Białostockiego  Pana  Jacka  Waldemara
Lulewicza – Burmistrza Zabłudowa oraz Pana Mirosława Maksymiuka – Zastępcę
Burmistrza Zabłudowa.

Pan Jacek Waldemar Lulewicz, poprosił Członków Zarządu o przedstawienie
konkretnych propozycji inwestycji na drogach powiatowych na terenie Gminy, co
ułatwiło by Gminie podjęcie pewnych decyzji dotyczących kwestii finansowych.

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśnił,  że
„decyzję w ww. kwestii na pierwszym etapie podejmuje Dyrektor Powiatowego
Zarządu Dróg, gdyż to on wie najlepiej, które z dróg są w najgorszym stanie i dla
których  jest  opracowana  dokumentacja  techniczna.  Później  zajmuje  się  tym
Zarząd i Komisja Infrastruktury Technicznej ewentualnie zajmuje się tym Rada.
Wszystko to będzie także konsultowane z Burmistrzami i Wójtami. Przyjmowana
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jest  zasada,  że  wkład  własny  do inwestycji  zgłaszanej  w  ramach  ZOPRR jest
dzielony po połowie, 50% wnosi gmina i 50% jest ze środków Powiatu. W chwili
obecnej  Zarząd  chciałby  poznać  najpilniejsze  potrzeby  jakie  widzi  Burmistrz
Zabłudowa.”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poinformował,  iż  najpełniejsza  dokumentacja  dotycząca  dróg
powiatowych na terenie Gminy Zabłudów jest sporządzana dla drogi Rzepniki –
Krynickie. Inwestycja ta wyniesie około 800 000 złotych.

Zastępca Burmistrza Zabłudowa – Pan Mirosław Maksymiuk,  przyznał  że
ww. inwestycja jest korzystna z punktu widzenia Gminy.

Pan Jacek Waldemar Lulewicz, dodał,  iż jeśli  będzie zawierana pomiędzy
Powiatem a Gminą umowa dotycząca inwestycji  na ww. drodze, to Gmina jest
gotowa do poniesienia połowy kosztów i inwestycja ta może zostać wykonana w
roku 2008.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego poinformował o
założeniach dotyczących algorytmu.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  omówił  sytuację
dotyczącą kwestii ulicy Rynek w Zabłudowie.

Pan Mirosław Maksymiuk – Zastępca Burmistrza Zabłudowa, zaproponował
by  „rozwiązać  w  jakiś  sposób  kwestię  porozumienia  i  remontu  150  metrów
nawierzchni na ulicy Rynek w Zabłudowie. Firma, która wykonuje dokumentacje
techniczną  dla  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  podjęła  się
wykonania  dokumentacji  na  ww.  odcinek  drogi,  koszt  tego  to  około  10 000
złotych.  Najbardziej  zainteresowana  działaniem w  tym  względzie  jest  Gmina,
której  zależy  na  pozytywnym  stanowisku  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  i
wyrażeniu zgodny na podjęcie działań.”

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  przypomniał,  że
”Zarząd oferował Gminie 10 000 złotych na opracowanie dokumentacji na ulicę
Rynek w Zabłudowie, jednocześnie ulica ta miała zostać przejęta przez Gminę. W
chwili obecnej Gmina nie chce przejąć ww. odcinka drogi, ale Zarząd podtrzymuje
propozycję przeznaczenia 10 000 złotych na opracowanie ww. dokumentacji, tym
bardziej,  że  istnieje  możliwość  powiązania  tego  zadania  z  tym  co  wykonuje
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad.”

Pan Mirosław Maksymiuk dodał, że „Gmina dołoży do ww. dokumentacji ze
swojej strony 50% czyli około 5 000 złotych.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  propozycjami
Burmistrza  Zabłudowa  dotyczącymi  wspólnego  działania  Powiatu  i
Gminy w kwestii inwestycji na drogach powiatowych na terenie Gminy.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

 
Ad. 23

Podpisanie  pism  przewodnich  i  aneksów  do  umowy  zawartej  z
PSSON START i porozumień z miastem Białystok w sprawie finansowania
WTZ w Ogrodniczkach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu projekty pism przewodnich /zał. nr 41 – 42/ i aneksów /zał. nr 43 – 44/ do
umowy zawartej  z PSSON START i  porozumień z miastem Białystok w sprawie
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finansowania WTZ w Ogrodniczkach.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, poinformowała zebranych, że „konieczność zawarcia ww.
aneksów  jest  spowodowana  tym,  że  z  uczestnictwa  w  WTZ  zrezygnował
mieszkaniec  z  terenu  Powiatu  Białostockiego  na  jego  miejsce  przyjęto
mieszkańca  z  terenu  miasta  Białegostoku.  W związku z  tym miasto  Białystok
powinno przekazać dotację o 118 złotych wyższą niż wskazana w umowie. Aneks
musi zostać podpisany nie tylko z Prezydentem Miasta Białegostoku, ale także z
WTZ, gdyż lista uczestników WTZ stanowi załącznik do umowy.”  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonych aneksów upoważniając do ich podpisania Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  /zał.  nr  45  –  46/.  Do
podpisania pism przewodnich związanych z ww. aneksami, upoważniono
Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 47 – 48/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 24

Przyjęcie informacji Dyrektora PCPR dotyczących organizacji pracy
w placówkach opiekuńczo – wychowawczych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu, informację Dyrektora PCPR dotyczącą organizacji pracy w placówkach
opiekuńczo - wychowawczych /zał. nr 49/.

Wyjaśnienia  w tej  sprawie,  przedłożyła  Pani  Elżbieta Anna  Turczewska –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.  Wyjaśniła,  że
„ma to związek z pismem Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej zawierającym
uwagi  dotyczące  prowadzenia  placówek  opiekuńczo  –  wychowawczych.  W
związku z tym zwrócono się do Dyrektorów Domu Dziecka w Supraślu i Domu
Dziecka  w  Krasnem  o  przedstawienie  aktualnych  informacji  dotyczących
powyższych  placówek  dotyczących:  liczby  osób  kadry  pedagogicznej
zatrudnionych  na  podstawie  ustawy  Karta  Nauczyciela  oraz  na  podstawie
Kodeksu Pracy, podziału obowiązków wychowawców, sposobu dokumentowania
pracy  Kady pedagogicznej,  kwalifikacji  kadry  pedagogicznej,  przestrzegania  w
placówkach  liczby  dzieci  pozostających  pod  opieką  jednego  wychowawcy  na
terenie placówki i poza nią, informacji  dotyczących zatrudnienia w placówkach
pedagogów, psychologów i pracowników socjalnych. Z ww. pisma wynika, że ten
sam  stan  czyli  wychowawca  zatrudniony  z  karty  nauczyciela  ma  pracować
maksymalnie  40  godzin  z  czego  26  godzin  to  praca  bezpośrednia  z
wychowankami, ma być zachowany w stosunku do wychowawców zatrudnionych
na zwykłą umowę o pracę. Nie wynika to wprost z żadnych przepisów jest to tylko
sugestia Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej.”

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. informacją. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 25

Przyjęcie  informacji  o  wynikach  kontroli  przeprowadzonej  przez
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pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Domu Pomocy
Społecznej w Uhowie.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z informacją o wynikach kontroli  przeprowadzonej  przez pracowników
Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  w  Domu  Pomocy
Społecznej w Uhowie /zał. nr 50/.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.  Jednocześnie  Dyrektor
Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  poinformowała,  iż  „kontrola  ta  była
przeprowadzona  pod  kątem  pobierania  odpłatności  od  pensjonariuszy
skierowanych  do  ww.  placówki  przed  1  stycznia  2004  roku.  Wyrywkowo
sprawdzano  z  okresu  ostatnich  dwóch  miesięcy  w jaki  sposób  jest  pobierana
odpłatność  i  czy  jest  ona zgodna z  decyzją.  W kilku  przypadkach  zauważono
zawyżenie  bądź  zaniżenie  pobranej  składki,  ale  sprawy  te  dotyczyły  kwot
groszowych. Kwoty te skorygowane już zostały skorygowane.”  

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. informacją.    

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 26

Podpisanie pisma przewodniego oraz aneksu do umowy zawartej
ze  Stowarzyszeniem  Osób  Niepełnosprawnych  „Razem”  w  Czarnej
Białostockiej  w  sprawie  finansowania  działalności  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  aneksu  do  umowy  zawartej  ze  Stowarzyszenia  Osób
Niepełnosprawnych  „Razem”  w  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  finansowania
działalności  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  /zał.  nr  51/  oraz  projekt  pisma
przewodniego do ww. aneksu /zał. nr 52/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  przedłożyła  wyjaśnienia  dotyczące  ww.  sprawy.
Poinformowała, że „zaistniała tu podobna sytuacja jak w WTZ w Ogrodniczkach.
Jeden z uczestników zrezygnował z zajęć. W związku ze zmianą uczestnika terapii
z  Warsztacie  Terapii  Zajęciowej  w Czarnej  Białostockiej  należy uaktualnić listę
uczestników, która stanowi załącznik do umowy z WTZ.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. aneksu, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza -
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 53/. Do podpisania
pisma przewodniego do ww. aneksu upoważniono Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 54/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 27

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  PCPR  o  dokonanie  zmian  w
budżecie Powiatu na 2007 rok.
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Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował
zebranych o potrzebie rozpatrzenia wniosku Dyrektora PCPR o dokonanie zmian w
budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 55/.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Anna Turczewska, wyjaśniła, że zmiany te są spowodowane decyzjami
Wojewody Podlaskiego z dnia 11 i 29 października 2007 roku, dotyczącymi zmian
w dotacjach celowych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  ich  w  najbliższym  projekcie  uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2007 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 28

Zapoznanie  się  z  pismem  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru
Budowlanego w Białymstoku odnośnie zabudowań na działce nr 948/1 w
Ogrodniczkach użytkowanych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
pismem Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Białymstoku odnośnie
zabudowań na działce nr 948/1 w Ogrodniczkach użytkowanych przez Warsztaty
Terapii Zajęciowej /zał. nr 56/.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 29

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007
rok (151/07).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 57/.

Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  –  Pani  Maria  Borodziuk,  poinformowała
zebranych,  iż  w ww. uchwale ujęte zostały wszystkie zmiany zaakceptowane i
skierowane  przez  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  do  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
151/07  z  dnia  8  listopada  2007  roku  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu na 2007 rok /zał. nr 58/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 30

Podjęcie   uchwał  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektorów  DPS  w
Jałówce i Czerewkach do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których
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realizacja jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki i
termin zapłaty upływa w 2008 roku (152/07; 153/07).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu projekty uchwał w sprawie upoważnienia Dyrektorów DPS w Jałówce i
Czerewkach do zaciągnięcia zobowiązań z tytułu umów, których realizacja jest
niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty upływa w
2008 roku /zał. nr 58 - 59/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła
zebranym szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
152/07 z dnia 8 listopada 2007 roku w sprawie upoważnienia Dyrektora
Domu Pomocy  Społecznej  w Czerewkach do  zaciągania  zobowiązań  z
tytułu  umów,  których  realizacja  w  2008  roku  jest  niezbędna  dla
zapewnienia  ciągłości  działania  jednostki  i  termin  zapłaty  upływa  w
2008 roku /zał. nr 60/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
153/07 z dnia 8 listopada 2007 roku w sprawie upoważnienia Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej w Jałówce z f/Łaźnie do zaciągania zobowiązań
z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  2008  roku  jest  niezbędna  dla
zapewnienia  ciągłości  działania  jednostki  i  termin  zapłaty  upływa  w
2008 roku /zał. nr 61/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 31

Podpisanie  umowy  z  Powiatową  Poradnią  Psychologiczno  –
Pedagogiczną  w  Białymstoku  w  sprawie  działalności  punktów
konsultacyjnych w ramach Programu „Zero tolerancji  dla przemocy w
szkole” w Gródku i Juchnowcu Dolnym.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych o potrzebie podpisania umowy z Powiatową Poradnią Psychologiczno –
Pedagogiczną w Białymstoku w sprawie działalności punktów konsultacyjnych w
ramach Programu „Zero tolerancji dla przemocy w szkole” w Gródku i Juchnowcu
Dolnym /zał. nr 62/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniał
zebranym,  iż  na  funkcjonowanie  ww.  punktów  konsultacyjnych  została
przekazana  dotacja celowa, zgodnie z pismem Wojewody Podlaskiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 63/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 32

Podpisanie  umowy  z  Powiatową  Poradnią  Psychologiczno  –
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Pedagogiczną w Łapach w sprawie działalności punktu konsultacyjnego
w  Zawadach  w  ramach  Programu  „Zero  tolerancji  dla  przemocy  w
szkole”.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  umowy  z  Powiatową  Poradnią  Psychologiczno  –
Pedagogiczną  w  Łapach  w  sprawie  działalności  punktu  konsultacyjnego  w
Zawadach w ramach Programu „Zero tolerancji dla przemocy w szkole.” /zał. nr
64/.

Skarbnik Powiatu Białostockiego – Pani Maria Borodziuk ,poinformowała, że
„jest  to  podobna  umowa  do  powyższej  z  tą  różnicą,  że  zawierana  jest  ona
Powiatową Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną w Łapach.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  umowy,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 65/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 33

Sprawy różne.

W  spraw  różnych  Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
poinformował zebranych o planowanym terminie kontroli przeprowadzonej w dniu
23 listopada 2007 roku w Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach przez zespół
kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 66/.

Ponadto  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Jarosław
Wądołowski,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  o
dokonanie remontu nawierzchni na drodze powiatowej Zawady – Chlebiotki.

Więcej  spraw  różnych  nie  zgłoszono  wobec  czego  posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 8 listopada 2007 roku dobiegło końca o godzinie
1640. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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